
”At blive den man er, med tro på fremtiden – på en skole med plads 
til forskellighed og plads og ansvar for hinanden” 

 

Bestyrelsesmøde	(Online)	d.	14.	April	2021	
kl.	16:30	–	19:00	
 
Deltagere: Skoleleder, personalerepræsentant, indbudte og den forældrevalgt bestyrelse. 

Afbud: Jan medarbejderrepræsentant. 

RESPEKT, SELVVÆRD, FÆLLESSKAB, GLÆDE, TRYGHED OG NYSGERRIGHED 

 

 Emne og afsat tid Formål (- Tovholder) og kort om indhold Referat 
1 Godkendelse af referat fra de sidste 

møde(r). (5 min) 
+ dato for næste møde 

Beslutning (Seneste referent(er), alle) 

Kopi til hjemmeside 

16:30 – 16:35 
Begge referatet fra de to tidligere møder er 
godkendt. 
 

2 Nyt fra Skolelederen  (15 min) Information (Jesper) 16:35 – 16:50 
Første corona udbrud på skolen i dag 14.04.2021 
hvor både skole og forældre reagerede meget 
hurtigt. 
 
Ekstra tilskud fra staten til skolen ifbm. rengøring 
til skolen, samt tilskud til elevråddet og tilskud til 
fagligt løft og trivselsgrupper.  

 

 
  

 



 
Skolen undersøger lige nu hvad elevtallet er næste 
skoleår. 
 
2 udmeldelser fra 7. klasse. 
 
Kan der udmeldes elever pr. 30.06 eller skal 
skoleåret følges så der udmeldes pr. 31.07? 
Enighed i bestyrelsen om at skoleåret følges så 
udmelding sker fra 31.07 sammen med skoleårets 
afslutning. 
Jesper tjekker op med formuleringen vedr. 
udmeldinger på hjemmesiden og om der skal 
ændres noget i formuleringen. 
 
Revisorerne er i den afsluttende fase med året 
2020. Ledelsesrapporten er under udarbejdelse og 
kommer sammen med regnskabet til godkendelse i 
bestyrelsen senere. 
 
Virtuelle forældremøder er næsten gennemført og 
det har været en god og positiv oplevelse i alle 
klasserne. 
 
Arbejder stadig med at kunne komme fysisk på 
lejerskole i maj 2021. Men arbejder også med en 
alternativ plan B hvis det ikke lykkes at gennemføre 
en fysisk lejerskole. 
Melde tilbage til Peter hvis der skal bookes en bus. 
 

3 Nyt fra Medarbejderrepræsentant (10 min) Information (Jan) 16:50 – 17:00 
Jan er ikke deltagende til mødet i dag. 
 

4 Ekstraordinær generalforsamling (25 min) Diskussion, beslutning (Jan, Jesper)  
Inkl. Opsamling årsrapport 

17:00 – 17:25 



Jan har sendt et udkast til den ekstraordinære 
generalforsamling til bestyrelsen, og efterspørger 
bestyrelsens feed back på denne. 
Der skal vælges ny tilsynsførende på skolen, og der 
er udfra styrelsens ordre derfor behov for at vælge 
denne nye tilsynsførende på en generalforsamling. 
Derfor er der behov for denne ekstraordinære 
generalforsamling. 
Ekstraordinær generalforsamling er varslet. 
 
Tilsynsrapport senest 30.06.2021. 
 
Udsende google meet koder via intra senest 
16.04.2021 med tilmelding ugen efter og hvor 
tilmeldingen lukker. Afholdelse af ekstraordinære 
generalforsamling 09.05.2021. 
Ved deltagelse som ikke væren forældre på skolen 
hænges opslag op ved købmanden og over 
Facebook, men mulighed for at kontakte Anne 
Sofie/skolen for at få tilsendt et link til deltagelse. 
 

5 Politiker, Tilsyn og GPDR (15 min) Diskussion, beslutning (Jesper, alle) 
Bilag følger fra Jesper 

17:25 – 17:40 
Der er enkelte tilføjelser til det fremsendte data 
vedr. opsyn på skolen og på ture ud af huset. 
Skolelederen har ansvaret for udøvelsen af dette 
tilsyn. 
Kunne det være en fordel at præciserer hvad 
skolens område er – ikke fortov, parkeringspladser 
osv. Bestyrelsen ser ikke anledning til yderligere 
tilføjelser eller beskrivelser og godkender 
dokumentet. 
 
GDPR dokument er udarbejdet på skolen som skal 
ligge på hjemmesiden så forældre kan læse hvilke 



rettigheder der er vedr. skolen politik omkring 
personfølsomme oplysninger. 
 

6 Skoleårsplanlægning (15 min) Information (Jesper, alle) 
Bilag følger fra Jesper 

17:40 – 17:55 
Jesper gennemgår det fremsendte dokument for 
skoleåret 2021/2022. 
 

7 Investeringsplan (20min) Diskussion, beslutning (Jesper) 17:55 – 18:15 
Referatet fra december 2020 er der beskrevet 
hvem der er primus motor på hvad. 
 
Den store udskiftning af vinduer med økonomisk 
hjælp fra Støtteforeningen (100.000,00) er under 
udarbejdelse og igangværende med hjælp fra 
seniorservice. 
 
Musik pavillon er stadig aktuelt. 
 
Mørklækningsgardiner er et ønske i flere klasser (3-
4 klasser) – mangler præcisering af hvilke klasser. 
 
Renovering af gulv i gymnastiksalen samt afklaring 
af den fremtidige funktion. 
Slibning og lakering af gulv med overslag ca. 
20.000,00 kr. 
Der pågår en drøftelse i bestyrelsen vedr. den 
daglige funktion af gymnastiksalen. 
 

8 Status lønforhandling lærer (5 min) Information (Jesper) 18:15 – 18:20 
Få underskrevet anerkendelses brevet fra 
bestyrelses formand og få det sendt til 
medarbejderne. 
Jan og Jesper færdiggør dette brev. 
 



Lønforhandlingsbrevet er underskrevet fra TR siden 
på skolen. 
 

9 Vinduesudskiftning opdatering (5 min) Information (Jan, alle) 18:20 – 18:25 
Jesper og Jan havde møde med Støtteforeningen 
vedr. tilbud på den totale udskiftning af alle 
vinduer. 
Meget konstruktivt møde med Støtteforeningen. 
Gert vil gerne søge fonde om flere midler til 
udskiftningen af vinduer. 
 
Bus er en meget høj prioritet for skolen og der skal 
være opmærksomhed på, at alle midlerne fra 
Støtteforeningen ikke benyttes til vinduer.  
Støtteforeningen er opmærksomme på ønsket om 
en bus. 
 
Jesper følger op med Annebeth fra 
Støtteforeningen. 
 

10 Saldo balance (15 min) Information (Bjørn, jesper) 
Bilag: Saldobalance 

18:25 – 18:40 
Bjørn gennemgår saldobalancen for 1. kvt. 2021, 
men diverse små afgivelser ifht. budgettet.  
Generelt ser balance for 1. kvt. 2021 positiv ud. 
 
Ros til Anne Sofie med at bringe budgettet meget 
retvisende ind i balancen. 
 

11 Kort opdatering fra udvalg (20 min) Respektive tovholder indsamler 
status/kontakt/spørgsmål fra udvalg 

- IT gruppe opdatering 
- Støtteforening 
- Fundraising 
- PR 
- Seniorservice 

18:40 – 19:00 
Maria er i gang med arbejdet omkring udendørs 
håndvaske. Der er fundet vaske som er doneret til 
skolen. 
 
Rengøring arbejder med en 
forventningsafstemning om hvad der skal udføres 



- Rengøring 
- Vedligehold 

når der er forældre rengøring. For at gøre det 
overskueligt og retvisende for alle forældre.  
Meld meget gerne tilbage/skrive på listerne hvis 
der er lokaler som er meget rodet og ikke mulige at 
rengøre.  
 
Jesper har efterspurgt om seniorservice kan være 
aktive på skolen under corona mens børnene er på 
skolen. 
 
Fundraising har fulgt op på muligheden for bus 
men mangler en chauffør. 
 
Det er drøftet med Støtteforeningen om det 
manglende arrangement blandt forældrene. 
Der er stor mangel på forældreinddragelse og 
viljen til dette. 
Dagsordenssættes på næste kommende 
bestyrelsesmøde. 
 

 


